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RG.0012.36.2018 

 

Protokół Nr 36/18 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2018 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1301 a zakończyła o 1401. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 

Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu. 

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad, 

ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 

5. Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

Komisja zgłosiła wniosek o zwiększenie liczby zezwoleń o 6 miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych (sklepy) i bary o 2 na terenie gminy. 

W głosowaniu projekt uchwały po zmianie został pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc 

sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem przedstawiła Sekretarz Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Elżbieta Krawiec. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. 

m. Antoniów) przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. 

m. Chwałowice i Witkowice) przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/5. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem  

przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

W głosowaniu projekt uchwały został w całości pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/6. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji 

wyborczej nr 4 w Woli Rzeczyckiej omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Komisja wstrzymała się od opinii odnośnie projektu uchwały –  5 głosów 

„wstrzymujących”. 

 

Ad. IV/7. 

Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Radomyślu nad Sanem oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania przedstawiła i omówiła 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

W głosowaniu projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/8. 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji społecznych dotyczących 

nadania nazw ulic w poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad Sanem 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

W głosowaniu projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/9. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania mienia 

komunalnego w zarząd sołectwom Gminy Radomyśl nad Sanem omówiła 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

W głosowaniu projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/10. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych w latach 2018-2020 w Gminie Radomyśl nad 

Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 

 W głosowaniu projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/11. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2018 r. 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/12. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2018 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater przedstawił regulamin 

dostarczania wody  i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl  nad 

Sanem, który będzie przedmiotem rozpatrzenia jako projekt uchwały Rady 

Gminy na następnej sesji. 

Komisja po wysłuchaniu informacji wystąpiła z wnioskiem o zaproszenie na 

kolejną sesję Rady Gminy przedstawiciela Przedsiębiorstwa Wody Polskie w celu 

m.in. udzielenia informacji w kwestii koszenia wałów przeciwpowodziowych na 

terenie gminy.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony regulamin w głosowaniu – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

Radny Ryszard Zbydniowski zgłosił wniosek o usunięcie dziury na drodze w 

Popowicach koło posesji p. Szeligi i p. Kozłowskich. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

 

                    Tomasz Budziło 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 


